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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaimw zwracam sig z proSbq o pzywrocenie linii autobusowej nr 5 poniewa2

mieszkaicom osiedla Jednostki E zapewniala ona dojazd do Szpitala Wojew6dzkiego we Woclawku.

Uruchomienie linii nr 6 iwytyczenie jej trasy nie spelnia oczekiwari mieszkahcow. Na pewnym odcinku

trasa linii nr 6 pokrywa sig z hasq linii nr 11. W zwiqzku z tym, proszg o pzeanalizowanie trasy linii 6

i wprowadzenie modyfikacji tak aby zapewni6 dojazd do szpitala.
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